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Landsbygdspolitiska rådet 

 

Plats och tid Sikfors, lokal Sikforsgården kl. 8:30-13:00 

 
 

Beslutande  Claes Danell, Ordförande, Kommunstyrelsen 

  Åsa Nilsson, vice ordförande, Näringslivet Landsbygd 

   Massoud Sari-Aslani, Barn- och utbildningsnämnden  

 Staffan Risberg, Byamännen 

  Sanna Eriksson, fastighets och servicenämnden 

  Helén Lindbäck, Kommunstyrelsen 

   Lena Mikaelsson Aasa, Landsbygdsforum 

  Inga-Maj Larsson, Landsbygdsforum 

  Josefin Lundberg, LRF 

  Stefan Sävenstedt, Socialnämnden 

   

   

   

   

     

 
 

Övriga deltagare  Maria Öberg, Sekreterare, Samhällsbyggnad 

    Anders Johansson, Kultur, Park, Fritid  

    Maria Widman, Samhällsbyggnad    

    Helén Eriksson, Samhällsbyggnadsnämnden 

    Folka Stenvall, Stenvalls Trä 

    Anette Hjelm, Sikfors fastighetsbolag 

     

         

 

Utses att justera    

 

 
Paragrafer §§ 19-26 

 

 

 

Sekreterare Maria Öberg 

 
 

Ordförande Claes Danell (Kommunstyrelsen) 

 
 

Justerande     Sanna Eriksson (fastighets och servicenämnden) 
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

§19 

Mötet öppnas 
Ordförande Claes Danell öppnar mötet 

 

§20 

Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställes 

 

§21 

Val av justerare 
Sanna Eriksson väljs som justerare 

 

§22 

   Sikfors 

Besök på affären som i år har byggt om och blivit hybridbutik. 

Folke Stenvall berättar om hur byn tillsammans äger och driver affären och skolan.  

Folke berättar om koncernen Stenvalls och dess bolag och hur det har utvecklats genom tid.  

 

 

  §23 

Riktlinjer jordbruksmark 
Maria Widman samhällsbyggnad berättar om hur det går med riktlinjer för jordbruksmark. Just 

nu är handlingen ute på samråd. Utgångspunkten för detta är den redan inventerade 

jordbruksmarken i Piteå kommun. Handlingen har olika ställningstaganden med: övergripande 

målsättningarna, jordbruksmarkens bevarande, samhällsutveckling, prövningsprocess, 

kompensation. 

Maria skickar ut material till LPR:s ledamöter. 

 

  §24 

Solceller – projekt Landsbygdsforum 
Landsbygdsforum funderar på att starta ett projekt med solceller i landsbygden där Pite Energi 

är en samarbetspartner. 

Tanken är att dra ihop ett seminarie tillsammans med Pite Energi under våren.  

 

  §25 

Runda från organisationer och förvaltningar (förkortad version) 
Kommunstyrelsen: budgetarbete för 2026 har påbörjats där det planeras för en servicepunkt. 

Beslut om att finansiera projektet Köksbordet för att öka matproduktion på landsbygd.   

 

Samhällsbyggnadsnämnden: Plan för kommersiell service i gles- och landsbygd är uppe i 

nämnd för antagande.  

 

Barn- och utbildningsnämnden: Porsnässkolan kommer att skjutas på ett år 

 

Socialnämnden: inriktningsbeslut om att anpassa verksamheten, denna gång i ett mer centralt 

läge.   
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

Fastighets- och servicenämnden: Mycket verksamhet i gamla fastigheter som behöver 

renoveras. Flera stora byggprojekt, bland annat Christinaskolan och nu en start av 

Solanderskolan.  

 

Kultur och Fritid: Har gjort en bidragsöversyn med en ökad budget för föreningsstöd. 

Aktivitetsbidragen har justerats. Mer fokus på mötesplatser och unga.  

 

LRF: Slår ett slag för att stötta våra mjölkbönder genom att köpa produkter från Norrmejerier.  

 

Blåsmark: Föreningarna drivs på utan att egentligen få mycket stöd, varken statliga eller 

kommunala. Anordnar något som heter Träffpunkten som har blivit en viktig mötesplats.  

Behöver fler lägenheter i byn.  

 

Rosvik: Projekt Å-rum där de vill göra en vandringsled.  

 

 

  §26 

Övriga frågor 
Diskussion om Rosågränd 

 

 

 

 

Kommande möten: 

    LPRAU träffas i januari och planerar möten inför 2026 

    Bjuda in Pite Energi för att prata om beredskapsfrågor  

.   
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Följande parter har signerat detta dokument

Maria ÖbergNamn: 
2024-12-19 15:54Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
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Claes DanellNamn: 
2024-12-19 15:16Datum: 
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2024-12-19 15:33Datum: 
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Övriga deltagare  Maria Öberg, Sekreterare, Samhällsbyggnad 
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Paragrafer §§ 19-26 


 


 


 


Sekreterare Maria Öberg 


 
 


Ordförande Claes Danell (Kommunstyrelsen) 
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Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställes 
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Val av justerare 
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Riktlinjer jordbruksmark 
Maria Widman samhällsbyggnad berättar om hur det går med riktlinjer för jordbruksmark. Just 


nu är handlingen ute på samråd. Utgångspunkten för detta är den redan inventerade 


jordbruksmarken i Piteå kommun. Handlingen har olika ställningstaganden med: övergripande 


målsättningarna, jordbruksmarkens bevarande, samhällsutveckling, prövningsprocess, 


kompensation. 


Maria skickar ut material till LPR:s ledamöter. 
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Solceller – projekt Landsbygdsforum 
Landsbygdsforum funderar på att starta ett projekt med solceller i landsbygden där Pite Energi 


är en samarbetspartner. 


Tanken är att dra ihop ett seminarie tillsammans med Pite Energi under våren.  
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Runda från organisationer och förvaltningar (förkortad version) 
Kommunstyrelsen: budgetarbete för 2026 har påbörjats där det planeras för en servicepunkt. 


Beslut om att finansiera projektet Köksbordet för att öka matproduktion på landsbygd.   


 


Samhällsbyggnadsnämnden: Plan för kommersiell service i gles- och landsbygd är uppe i 


nämnd för antagande.  


 


Barn- och utbildningsnämnden: Porsnässkolan kommer att skjutas på ett år 


 


Socialnämnden: inriktningsbeslut om att anpassa verksamheten, denna gång i ett mer centralt 
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Solanderskolan.  


 


Kultur och Fritid: Har gjort en bidragsöversyn med en ökad budget för föreningsstöd. 


Aktivitetsbidragen har justerats. Mer fokus på mötesplatser och unga.  


 


LRF: Slår ett slag för att stötta våra mjölkbönder genom att köpa produkter från Norrmejerier.  


 


Blåsmark: Föreningarna drivs på utan att egentligen få mycket stöd, varken statliga eller 


kommunala. Anordnar något som heter Träffpunkten som har blivit en viktig mötesplats.  


Behöver fler lägenheter i byn.  


 


Rosvik: Projekt Å-rum där de vill göra en vandringsled.  


 


 


  §26 


Övriga frågor 
Diskussion om Rosågränd 


 


 


 


 


Kommande möten: 


    LPRAU träffas i januari och planerar möten inför 2026 


    Bjuda in Pite Energi för att prata om beredskapsfrågor  


.   


 


 


 


 





